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                                                PROTOKÓŁ  Nr X/2015             
 

z   sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 2 października   2015 roku  
w sali posiedzeń Urzędu Gminy Wodzisław 

  

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 900  do godziny 1100. Obradom 

przewodniczyła pani Stanisława Nowak Przewodnicząca Rady Gminy.  Na stan 15 radnych                

w sesji  uczestniczyło 12 radnych- nieobecna radna Edyta Kruk, radny Stanisław Skalmierski 

i Wiceprzewodniczący Rady pan Janusz Zasada (  lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do 

protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście: pani Bożena Szczypiór Wójt Gminy Wodzisław,  

pani Zdzisława Kowalska Skarbnik Gminy Wodzisław,  pani Renata Koziara Sekretarz 

Gminy, Przewodnicząca Rady Powiatu pani Ewa Kubas - Samociuk Radni Powiatu 

Jędrzejowskiego pan Andrzej Baran, przedstawiciel pracy pani Grażyna Ślusarek, kierownicy 

jednostek organizacyjnych gminy, oraz inni zainteresowani obradami ( listy obecności – 

załączniki Nr 2,3,4, do protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Gminy Wodzisław na lata                

2015-2021, 

b) zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2015 rok, 

c) zmiany statutu Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu, 

d) wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Jędrzejowie kadencji 2016-2019: 

- opinia zespołu, 

- prezentacja kandydatów, 

- wybór komisji skrutacyjnej do przeprowadzenia wyborów, 

- głosowanie, 

- podjęcie uchwały. 

      8.   Sprawozdanie z realizacji Planu Ochrony Środowiska i Planu Gospodarki Odpadami.  

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
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10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad sesji. 

Pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Dziesiątą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzyła Przewodnicząca  

Rady Gminy pani Stanisława Nowak wypowiadając formułę „Wysoka Rado! Otwieram 

dziesiątą sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  

Pkt.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad powołano radnego Krzysztofa Krupę,  jednogłośnie – 12 za,                    

w głosowaniu jawnym. 

Pkt.3.Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

 Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 12 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła przyjęcie porządku obrad. 

Pkt. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodnicząca   Rady Gminy  poinformowała zebranych, że do chwili rozpoczęcia 

dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie protokołu Nr IX/2015                

z   sesji  Rady Gminy z dnia  25 sierpnia 2015 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 12 za,    w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  przyjęcie protokołu Nr IX/2015 z obrad   sesji 

rady  z dnia 25 sierpnia  2015  roku. 

Pkt. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 Pani Bożena Szczypiór Wójt Gminy przedstawiła sprawozdanie ze swojej  

działalności   ( sprawozdanie na piśmie stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). Pani wójt 

szczególną uwagę zwróciła na tematykę konwentu wójtów w którym wzięła udział. 

Poinformowała, że podczas posiedzenia dużą uwagę zwrócono  na problem dopalaczy, 

zwłaszcza, że dotyka on coraz młodsze osoby  w wieku 11-12 lat.   
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Pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w  sprawozdania. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 12 za, w głosowaniu  jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła przyjęcie przedłożonego sprawozdania. 

Pkt. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

 - brak 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła 10 min. przerwę. 

Ad.7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

Przewodnicząca Rady gminy poinformowała, że projekty uchwał były omawiane na 

posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów i dwie z nich nie otrzymały 

pozytywnej opinii ( opinia komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu).  

 
a) projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Gminy Wodzisław 

na lata  2015-2021, przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów- 10 za, 2 przeciw, 

wstrzymujących się brak,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr X/62/2015 w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2015-2021r. 

 

b) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2015 rok, 

przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 8 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 
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W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów- 9 za, 2 przeciw,                             

1 wstrzymujący się,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr X/63/2015 w sprawie 

zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2015 rok. 

 

c) projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu, 

przedstawiła sekretarz gminy ( projekt stanowi załącznik nr 9 do protokołu).  

Obrady opuścił radny Wiesław Kowalski.  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 11 radnych. 

Za przyjęciem uchwały rani opowiedzieli się jednogłośnie- 11 za, w głosowaniu jawnym.  

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr X/64/2015 w sprawie 

zmiany statutu Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu. 

 

d) projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Jędrzejowie kadencji 

2016-2019 ( projekt stanowi załącznik nr 10 do protokołu).  

Sekretarz gminy przedstawiła opinię  zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników   ( opinia stanowi załącznik nr 11 do protokołu). 

Kandydat na ławnika Sądu Rejonowego w Jędrzejowie pani Zofia Sroka dokonała 

krótkiej prezentacji swojej osoby. 

Przewodnicząca rady gminy poinformowała, że do chwili obecnej na sesję nie 

przybyła kandydat na ławnika pani Jolanta Halewska, jednakże procedura głosowania 

odbędzie się bez niej. 

Przewodnicząca  rady zwróciła się do radnych gminy o podawanie kandydatur na 

członków komisji skrutacyjnej, która przeprowadzi głosowanie w sprawie wyboru ławnika.  

Zgłoszono następujące kandydatury: 

- radny Marek Siwiec, 

- radny Leszek Krzelowski, 

- radny Henryk Kowal. 

Wszyscy zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie zatwierdzenia składu komisji skrutacyjnej. 

W głosowaniu brało udział 11 radnych.  



5 
 

Za przyjęciem składu komisji skrutacyjnej opowiedzieli się wszyscy radny – 11, w głosowaniu 

jawnym.  

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła , że komisja skrutacyjna została powołana.  

Komisja ukonstytuowała się tj. wybrano spośród członków przewodniczącego, którym został 

radny Marek Siwiec. 

Na posiedzenie przybyła pani Jolanta Halewska.  

Komisja skrutacyjna przeprowadziła tajne głosowanie tj. wyczytywanym według listy 

wręczano karty do głosowania dot. wyboru ławnika Sądu Rejonowego w Jędrzejowie ds. 

orzekania w sprawach karnych oraz do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy.  

Przewodniczący komisji skrutacyjnej pan Marek Siwiec  po zakończeniu głosowania                          

i zliczeniu głosów przedstawił protokoły z wyników głosowania ( protokoły stanowią 

załącznik nr 11 i 12 do protokołu).  Poinformował, że kandydat  pani Zofia Krystyna Sroka 

na 11 oddanych głosów otrzymała 10 głosów na tak, 1 głos przeciw i w związku z 

powyższym została wybrana ławnikiem  Sądu Rejonowego w Jędrzejowie.  

Kandydat na ławnika pani Jolanta Monika Halewska otrzymała 11 głosów na tak i w związku 

z powyższym została wybrana ławnikiem Sądu Rejonowego w Jędrzejowie do orzekania w 

sprawach z zakresu prawa pracy. 

Przewodnicząca rady gminy poinformowała, że na podstawie protokołów komisji 

skrutacyjnej Rada Gminy Wodzisław podjęła uchwałę Nr X/65/2015 w sprawie wyboru 

ławników do Sądu Rejonowego w Jędrzejowie kadencji 2016-2019, a następnie odczytała 

treść uchwały. 

Głos zabrała nowo wybrana ławnik pani Jolanta Halewska. Dokonała krótkiej 

prezentacji swojej osoby, podziękowała za powierzenie jej  funkcji ławnika i zapewniła, że 

będzie godnie reprezentować mieszkańców gminy.   

 

Ad. 8. Sprawozdanie z realizacji Planu Ochrony Środowiska i Planu Gospodarki 

Odpadami.  

Sprawozdanie przedstawiła pani Małgorzata Sito inspektor d.s. ochrony środowiska                           

( sprawozdanie stanowi załącznik nr 13 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.  

Ad.9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

- nie było.  

Ad.10. Sprawy różne. 

Pani wójt podziękowała za przegłosowanie uchwał. Poinformowała, że rozpoczęła się 

ścinka poboczy na terenie gminy. Prace rozpoczęto od zachodniej części gminy. Wiosną 
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będzie kontynuacja zadania. Zwróciła się do sołtysów o wskazanie miejsca gdzie można 

odwozić ziemię.  

Sołtys wsi Jeziorki pytała, czy powiat też będzie zajmowała się zbiórką poboczy.  

Pani wójt zapewniła, że zwróci się do powiatu  z wnioskiem w tej sprawie.  

Pan Stanisław Zięba podziękował za remont drogi na odcinku od Woli Lubeckiej do Sadek.  

Pan Marcin Bekier Dyrektor Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu podziękował 

pani wójt, radnym gminy, Gminnej Komisji d.s. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 

wsparcie finansowe dzięki któremu zakupiony został sprzęt niezbędny do podpisania nowych 

kontraktów z NFZ.  

Radna Małgorzata Hola zwróciła się do dyrektora GOZ  z prośbą aby zwrócił uwagę 

na czas pracy lekarzy tj. aby byli w pracy w wyznaczonych godzinach, a nie wychodzili 

wcześniej. Radna pytała, czy pan doktor Kalisz ma wizyty domowe.  

Dyrektor GOZ poinformował, że doktor Kalisz ma wizyty domowe. Pan dyrektor 

poinformował, że od stycznia planuje wprowadzić zmiany kadrowe. Zatrudniony zostanie 

również pediatra.  

Sołtys wsi Wola Lubecka poinformowała, że w GOZ w Lubczy nie ma możliwości 

uzyskać porady lekarza gdyż pani doktor bardzo często nie ma w pracy. Ma również 

trudności z zarejestrowaniem się do lekarza w Wodzisławiu bo np. nie ma kto odebrać 

telefonu. Dlatego zmuszona jest do korzystania z wizyt prywatnych i wykonywania badań na 

swój koszt.  

Dyrektor GOZ poinformował, że w Lubczy pracuje pani doktor Siudak. Obecnie 

skupia się na długach GOZ. Po zmianach ośrodek w Lubczy będzie czynny w takim samym 

zakresie co teraz. Prosił o zrozumienie gdyż pracuje w GOZ dopiero pół roku i trzeba czasu 

aby np. znaleźć nowy personel lekarski.  

Sołtys wsi Podlesie prosiła aby zwrócić uwagę na pracę pani doktor Molęda. 

Poinformowała, że ostatnio był problem, że pani doktor nie potrafiła udzielić pierwszej 

pomocy pacjentowi w GOZ.  Pani sołtys pytał, po co trzymać takiego lekarza.  

Dyrektor GOZ poinformował, że ostatnio był przypadek gdzie pani doktor uratowała 

życie, jednakże gdy są uwagi pacjentów to należy je składać na piśmie. Będzie to dla niego 

w przyszłości pomocne przy podejmowaniu pewnych działań. Pan dyrektor prosił również                               

o informację na temat przypadków nieobecności lekarzy podczas wyznaczonych godzin 

pracy czy gdy np. nie dojedzie na wizytę domową. Dodał, że potrzebuje czasu do znalezienia 

nowych lekarzy.  

Sołtys wsi Podlesie poinformowała, że podobno było w ośrodku dwóch nowych 

lekarzy szukających pracy. Pani sołtys stwierdziła, że pan dyrektor powinien również zwrócić 

uwagę na pracę pielęgniarek. 

Dyrektor GOZ poinformował, że nie było młodych lekarzy natomiast zgłaszają się 

młode pielęgniarki.  



7 
 

Pani wójt odnoszą się do wniesionych uwag przypomniała, że tematy te były już 

wcześniej poruszane. Osobiście zgłoszono do niej skargę na panią doktor Molęda. Pani wójt 

podkreśliła, że pan dyrektor monitoruje pracę pracowników GOZ i na pewno sytuacja się 

poprawi.  

Sołtys wsi Sielec zauważył, że pracownicy GOZ dezinformują pacjentów. Stwierdził, 

że jeżeli jest wiadome, że lekarz wcześniej wyjdzie z pracy to powinno się np. telefoniczne 

informować zarejestrowane osoby.  

Dyrektor GOZ poinformował, że gdy będzie zatrudniony dodatkowy lekarz wizyty 

domowe będą w godzinach dopołudniowych np. między 10,a a12, a nie na koniec dniówki. 

Potrzebuje jeszcze jednego lekarza aby obsadzić zmianę i utrzymać kontrakt.  

Pan Stanisław Zięba zauważył, że gdy nie ma doktor Morawieckiej to nie ma leczenia 

w GOZ w Wodzisławiu. 

Przewodnicząca rady gminy zamknęła dyskusję w sprawie GOZ. 

Radny Robert Dziób podziękował za utwardzenie drogi dojazdowej w Dębianach                   

i dowiezienie kamienia. Poinformował, że wykonawca drogi jest solidny i szybko wykonał 

zadanie. 

 Pkt. 11. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy 

Wodzisław pani Stanisława Nowak podziękowała wszystkim za udział w sesji i zamknęła 

obrady wypowiadając formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam dziesiątą sesję Rady Gminy 

Wodzisław obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

       Protokolant                           Sekretarz Obrad      Przewodnicząca Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /          / Krzysztof Krupa /                     / Stanisława Nowak  / 

 


